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Vergaderplaats via Webex

Paraaf directeur

1 Aanleiding en doel overleg
Naar aanleiding van de coronamaatregelen die maandag 28 september 2020

zijn afgekondigd, heeft de KNVB om een gesprek gevraagd.

2 Deelnemers overleg
Vanuit het betaald voetbal komen

Vanuit directie Sport schuiven en aan.

3 Te bespreken punten
—- Maatregelenpakket van 28 september 2020;
— Perspectief van de sector in tijden van corona;

— Field labs;
— Financiéle en organisatorische aspecten.

4 Advies en toelichting

voorat1: NEKEN-- NEE :»IEEE
Die zijn gelieerd aan de

KNVB, maar hebben verder een zelfstandige positie.

Vooraf 2: het kan zijn dat, afhankelijk van hoe het gesprek zal verlopen, dat

Directie Sport

ontworpen door

C..@minvws.nl

Datum document

Kenmerk

1753929-211009-S

Bijlage(n)
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de KNVB zal voorstellen dat u een (video)gesprek heeft met een aantal Directie Sport

directeuren van betaald voetbal organisaties om dit gesprek ook met hen te

doen. De achtergrond hiervan lijkt te zijn dat de positie van [EEE niet Kenmerk

onomstreden is. Zo heeft EEE =! meerdere malen (intern) aangegeven
1753929-211009-S

dat de KNVB niet hard genoeg lobbyt in Den Haag voor de belangen van het

betaald voetbal.

Advies is om hier luchtig op te reageren, maar wel in afwijzende zin. De vijf

vertegenwoordigers die in deze videocall zitten zouden prima in staat moeten

zijn om dit in de sector toe te lichten.

Maar in de context van het gesprek kunt u zelf een afweging maken of het

een opportuun verzoek is. Wellicht kunt als terugvaloptie een procesafspraak
maken om op korte termijn te zien of dit handig is, bijvoorbeeld over drie

weken (de looptijd van de maandag afgekondigde maatregelen).

Te bespreken punten

1. Maatregelenpakket

Op 28 september 2020 is een maatregelenpakket afgekondigd om de

toenemende verspreiding van COVID-19 een halt toe te roepen. Een aantal

van de maatregelen raakt het (betaald) voetbal: sportkantines moeten dicht

blijven, en vooral wedstrijden en trainingen dienen zonder publiek te worden

gespeeld.

In het Deltaplan betaald voetbal staan zeven verschillende plateaus
beschreven hoe het betaald voetbal kan doorgaan in tijden van corona. Met

de huidige maatregelen betekent het dat het betaald voetbal teruggaat van

plateau zes (spelen met beperkt publiek) naar plateau vijf (spelen zonder

publiek). Deze plateaus zijn in de zogeheten Regiegroep Voetbal en Veiligheid

(onder leiding van JenV, met KNVB, OM, politie en (voetbal)gemeenten)

vastgesteld.

Het streven van de KNVB is uiteraard om zo snel mogelijk op het hoogste

plateau te komen, namelijk spelen met volledig publiek. Daar staan ze nu dan

weer verder vanaf en dat valt niet goed. De KNVB is van mening dat het met

de protocollen die er zijn in het voetbal er alles aan doet om de verspreiding
van het virus te voorkomen. En dan worden ze toch ‘gestraft’. Ook valt het

niet goed dat de culturele sector wel publiek mag blijven ontvangen, en er

ook regionaal uitzonderingen mogen worden gemaakt voor meer publiek dan

dertig personen.

Advies:

U kunt dit aanhoren en stellen dat er nu eenmaal maatregelen moesten

worden genomen om het virus in te dammen. De spreeklijn hieronder geeft
dat weer.

* De sport heeft het goed gedaan.
e Het is dus geen straf, maar de besmettingen in Nederland lopen hard op.

En de druk op de zorg wordt weer groter.
e Om de verspreiding van het virus een halt toe te roepen, moeten we

maatregelen nemen die die wezenlijk bijdragen aan het verminderen van

sociale contacten
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* Daarbij kunnen we domweg niet om sportsector heen. Directie Sport
e Sport - amateursport, professionele sport, spelers en toeschouwers, dat

alles tezamen - leidt tot veel sociale contacten. Kenmerk

e Daarom hebben we voor de hele sport gekozen, en daar valt betaald 1753929-211009-8

voetbal onder.

2. Perspectief van de sector in tijden van corona

De KNVB wil graag weten wat het perspectief is voor de sector. Gaat het echt

drie weken duren? En wat als het dan langer duurt? Ze hebben aangegeven

graag een gezamenlijke strategie te willen hebben voor hoe het betaald

voetbal in tijden van corona doorgang kan vinden.

Advies:

U kunt dit aanhoren. Vervolgens kunt u aangeven dat de ontwikkeling van het

virus grillig is, en het daarmee onmogelijk is om een perspectief te schetsen.

Voor wat betreft een gezamenlijke strategie kunt u aangeven dat wat u

betreft alles ook weer zo snel mogelijk normaal wordt, en dat er weer met

volle stadions kan worden gespeeld. Maar dat het virus zich daar weinig van

aantrekt, en dat het soms nodig is om harde maatregelen te nemen die niet

overal goed zullen vallen (zoals nu het geval was met het spelen zonder

publiek). Dat is vervelend, maar het kabinet kan niet anders.

3. Field labs

Wat de KNVB ook perspectief kan bieden, zijn de zogeheten field labs. De

KNVB-field labs zijn onderdeel van het ‘Field lab Evenementen’ dat de

evenementensector heeft opgezet met financiéle steun van EZK, OCW en

VWS. Doel is om wetenschappelijk bewijs te verzamelen hoe evenementen

veilig kunnen worden georganiseerd en meer mensen daarbij toe te laten. Dit

levert concrete bouwstenen op die moeten worden omgezet in beleid

(maatregelen, RIVM-richtlijnen) en veiligheidsprotocollen van de sector.

Er worden een acht verschillende type experimenten opgezet, waaronder

wedstrijden in het betaald voetbal. Preventieve maatregelen die worden

getest zijn bijvoorbeeld temperatuur opnemen, ventilatie, sneltesten,
mondmaskers. De KNVB gelooft zelf erg in het sneltesten en denkt dat deze

eind december in voldoende aantallen gevalideerd op de markt komt en op

basis daarvan in december de overheid toestemming gaat geven. Het is

echter de vraag of dit realistisch is.

De evenementenbranche heeft nu geen perspectief en streeft naar

duidelijkheid voor het eind van het jaar. De resultaten van het Field lab

(gezien de huidige besmettingscijfers) zullen waarschijnlijk niet tijdig kunnen

worden omgezet in beleid dat de gewenste duidelijkheid biedt.

De KNVB zal in dit gesprek dan ook de urgentie hiervan willen benadrukken.

En dit is ook de boodschap die de gehele sector tijdens het gesprek op 7

oktober aan de staatssecretaris van EZK en de ministers van JenV, OCW en

VWS wil meegeven.
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Advies Directie Sport

U kunt de voorstellen aanhoren. Er zal worden gepoogd toezeggingen te

ontlokken over het verdere proces, maar het advies dat niet te doen. Dat is Kenmerk

volgende week aan de orde in het genoemde gesprek tussen de 1753929-211009-5

evenementenbranche en de vier bewindspersonen.

4. Organisatorische en financiéle aspecten

Aangezien we sinds mei in gesprek zijn met de sector betaald voetbal over

financiéle steun als gevolg van de coronamaatregelen, ligt het voor de hand

dat dit aan de orde komt.

De urgentie van het verzoek om financiéle steun is lager dan in mei, omdat

door de onverwacht goede verkoop van seizoenskaarten clubs geen acute

liquiditeitsproblemen. De huidige maatregelen met spelen zonder publiek
veranderen daar voorlopig niets aan. Dat wil niet zeggen dat daarmee het

probleem is afgewend. Dat wordt nu voor een aantal clubs in de eerste helft

van 2021 verwacht. U ontvangt hierover binnenkort een uitgebreide nota,

met daarin de verschillende opties hoe eventuele steun verder kan worden

uitgewerkt.

Voor nu zijn we goed in gesprek met de KNVB om alles op een rij te zetten.

Maar met rare IEEXECENN (<n een aantal directeuren van voetbalclubs)
vindt dat er al lang een steunpakket had moeten liggen. En dat de KNVB niet

hard genoeg lobbyt in Den Haag voor de belangen van het betaald voetbal.

Aangezien hij ook in deze call zit, zou dat ter sprake kunnen komen.

Advies

U kunt dit aanhoren en benadrukken dat we vanaf het begin goed in gesprek

zijn met elkaar. Als er druk wordt gezet dat er nu snel een specifiek

steunpakket moet komen, kunt u aangeven dat u heeft begrepen dat de

urgentie nu iets lager is en dat u zorgvuldigheid bij de uitwerking ervan

belangrijk vindt.

pa
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